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PROTOKÓŁ Nr  120/2018 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 13 kwietnia 2018 roku, godz.13.00 
 

 
W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski  
2. Leszek Margas  - Wicestarosta Radomski  
3. Marek Jarosz  - Członek Zarządu 
4. Adam Siczek  - Członek Zarządu  
5. Henryk Słomka  - Członek Zarządu 
 
oraz 
Renata Mazur - Sekretarz Powiatu 
Joanna Wontorska   - Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
 
Zebranych powitał Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk i poprosił o zgłaszanie uwag do 
porządku obrad. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poprosił, aby w sprawach różnych umieścić punkt 
informacja na temat potrzeb Szpitala w Iłży. 
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk poprosił, aby w 
sprawach równych umieścić punkt dotyczący informacji na temat filmu „Klecha”.   
 
Innych uwag nie zgłoszono.  
 
Rozszerzony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
 
2. Przyjęcie protokołów Nr 118/2018 i Nr 119/2018. 
 
3. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii o realizacji zadań na obszarze działania 

Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Radomiu w roku 2017. 
 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2018 Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na 

kształcenie  w zawodzie  technik obsługi turystycznej i fryzjer. 
 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2018 Wydziału Edukacji w sprawie ustalenia maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat w 2018 roku za doskonalenie nauczycieli oraz ustalenie form 
kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane.  

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 18/2018 Wydziału Edukacji w sprawie Statutu 

Międzypowiatowego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Radomiu z siedzibą w Iłży. 
 
7. Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2018 Audytora Wewnętrznego w sprawie upoważnienia pani 

Urszuli Molendy i pani Renaty Matejek do udziału w kontroli rodzin zastępczych. 
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8. Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2018 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie wyrażenia zgody na likwidację zniszczonych, zużytych, wyeksploatowanych, 
nienadających się do dalszego użytkowania, naprawy czy też przekazania innym 
jednostkom składników majątkowych stanowiących własność Powiatu Radomskiego 
będących w użytkowaniu Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach.  

 
9. Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2018 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie zajęcia stanowiska odnośnie oceny zasobów pomocy społecznej.  
 
10. Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2018 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Środowiskowego Domu Samopomocy Typ A,B w 
Jedlance na rok 2018.  

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2018 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

zmiany nazwy zadania „Adaptacja pomieszczeń w budynku po byłej pralni dla potrzeb 
utworzenia Podstawowej Opieki Zdrowotnej” na zadanie pod nazwą: „Wykonanie 
dokumentacji projektowo-kosztorysowej oraz adaptacja pomieszczeń po byłej pralni 
szpitalnej na potrzeby funkcjonowania Podstawowej Opieki Zdrowotnej w SPZZOZ – 
Szpital w Iłży”. 

 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2018 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

opinii dokumentacji projektowej dot. rozbudowy skrzyżowania drogi powiatowej 3503W 
z drogą wojewódzką nr 733 w ramach inwestycji rozbudowy drogi powiatowej nr 3503W 
Młódnice – Jarosławice – Cerekiew – Radom wraz z budową ścieżki rowerowej. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 
2018 rok i planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej.  

 
14. Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2018 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie zwiększenia wydatków w rozdziale 60014 o  2.325.000 zł z przeznaczeniem 
na  realizację zadania inwestycyjnego pn.: „ 3336W Wieniawa – Przytyk – Jedlińsk – 
przebudowa (II etap)”.    

 
15. Sprawy różne.  

- postanowienie Starosty Radomskiego nr 784.2018 z dnia 10 kwietnia 2018 r. w sprawie 
sprostowania z urzędu omyłki w decyzji Nr 156.2018 z dnia 25 stycznia 2018 r. 
zatwierdzającej projekt budowlany branży drogowej i udzielającej zezwolenia na 
rozbudowę części drogi relacji Taczówek – Taczów – Milejowice wraz z budową ścieżki 
rowerowej na terenie gminy Zakrzew,  
-pisma (10 sztuk) Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości, znak GKN-
II.683. od Nr 117 do Nr 126.2018.AM  informujące o wszczęciu postępowania w sprawie 
wydania decyzji o ustaleniu wysokości należnego właścicielom odszkodowania za grunty 
przejęte przez powiat na potrzeby rozbudowy części drogi powiatowej Taczówek – 
Taczów – Milejowice wraz z budową ścieżki rowerowej w miejscowościach Gulin, 
Gulinek, Kozinki, Mleczków, Nieczatów, Taczów i Wola Taczewska gmina Zakrzew.  
 
- informacja na temat potrzeb Szpitala w Iłży, 
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- informacja na temat filmu „Klecha” 
 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Przyjęcie protokołów Nr 118/2018 i 
119/2018. 
 
Protokoły Nr 118/2018 i 119/2018 posiedzeń Zarządu zostały przyjęty bez uwag jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Informacja Powiatowego Lekarza 
Weterynarii o realizacji zadań na obszarze działania Powiatowego Inspektoratu Weterynarii 
w Radomiu w roku 2017. 
 
Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii o realizacji zadań na obszarze działania 
Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Radomiu w roku 2017 została przyjęta przez 
członków Zarządu jednogłośnie. Będzie ona przedmiotem obrad najbliższej sesji Rady 
Powiatu.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad –  Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2018 
Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na kształcenie  w zawodzie  technik obsługi 
turystycznej i fryzjer. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na kształcenie w zawodzie technik obsługi turystycznej i 
fryzjer w I Technikum i Branżowej Szkole I Stopnia Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego w Pionkach, od 1 września 2018 roku. Zgodnie z obowiązującymi przepisami 
dyrektor szkoły prowadzącej kształcenie zawodowe w porozumieniu z Zarządem Powiatu oraz 
po zasięgnięciu opinii powiatowej i wojewódzkiej rady rynku pracy ustala zawody, w których 
kształci szkoła. Powiatowa Rada Rynku Pracy w Radomiu oraz Wojewódzka Rada Rynku 
Pracy Województwa Mazowieckiego wyraziły pozytywną opinię w sprawie uruchomienia 
nowego kierunku kształcenie.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu Zarządu 
poprosił o zdjęcie z porządku obrad tego punktu. Było to spowodowane tym, że dostał 
informację, że wpłynął wniosek z drugiej szkoły z „Zielonego” w Pionkach w sprawie 
dodatkowych zawodów, które się pokrywały. Okazało się, że „Zielone” po pierwsze wycofuje 
się, po drugie nie spełnia warunków, bo nie ma opinii rad zatrudnienia powiatowej i 
wojewódzkiej. Inne szkoły nie zgłaszają w ogóle nowych kierunków. Jest to jedyna szkoła, 
która prosi o uruchomienie kształcenie w zawodach fryzjer i technik obsługi turystycznej.  
Technik obsługi turystycznej jest bliźniaczym kierunkiem do gastronomii, która już tam jest, 
ma warunki, ma gdzie praktyczną naukę zawodu prowadzić.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 506/2018 w 
sprawie wyrażenia zgody na kształcenie w zawodzie  technik obsługi turystycznej i fryzjer. 
Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  poinformował, że we wtorek w tym tygodniu z 
Wicestarostą podpisali umowę z Marszałkiem Województwa dotyczącą finansowania projektu 
unijnego związanego z kształceniem zawodowym w dwóch naszych szkołach w „Czerwonym” 
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w Pionkach i w ZSP w Iłży. Umowa opiewa na 2 mln złotych. Nie angażujemy własnych 
środków. Środki te przeznacza się na staże dla młodzieży oraz na kształcenie nauczycieli 
zawodów i 20% tej kwoty idzie na wyposażenie pracowni, warsztatów itd.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2018 
Wydziału Edukacji w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2018 
roku za doskonalenie nauczycieli oraz ustalenie form kształcenia, na które dofinansowanie 
jest przyznane.  
 
Wniosek dotyczył ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2018 roku za 
doskonalenie nauczycieli oraz ustalenia form kształcenia, na które dofinansowanie jest 
przyznane. Zgodnie z rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej i Sportu organ 
prowadzący w porozumieniu z dyrektorami szkół i placówek, ustala corocznie maksymalną 
kwotę dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 
nauczycieli. Do zadań organu prowadzącego należy również ustalenie specjalności i formy 
kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane. 
Projekt uchwały w tej sprawie został przygotowany w porozumieniu z dyrektorami szkół i 
placówek powiatu radomskiego, którzy przekazali swoje uwagi dotyczące maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat doskonalenia nauczycieli oraz propozycje specjalności i formy 
kształcenia w 2018 roku.  
Zgodnie z obowiązującymi przepisami w budżetach organów prowadzących szkoły 
wyodrębnia się środki na ten cel. W bieżącym roku są one w wysokości 1 % planowanych 
rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli. 
Podziału środków na doskonalenie zawodowe nauczycieli dokonano po zasięgnięciu opinii 
związków zawodowych zrzeszających nauczycieli na terenie powiatu radomskiego.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że w przyszłym roku ta kwota 
stanowić będzie 0,8% planowanych rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia 
osobowe nauczycieli. W §4 projektu uchwały jest zapis, że w porozumieniu z dyrektorami 
ustala się wysokość dofinansowania do 50% poniesionych kosztów za semestr, nie więcej niż 
1.200 złotych. Uchwala ta została uzgodniona ze wszystkimi związkami zawodowymi.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w 
sprawie ustalenia planu dofinansowania  form doskonalenia  zawodowego nauczycieli 
oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2018 roku za kształcenie 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych , dla których organem 
prowadzącym jest powiat radomski i skierował go pod obrady Rady.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 18/2018 
Wydziału Edukacji w sprawie Statutu Międzypowiatowego Ośrodka Doskonalenia 
Nauczycieli w Radomiu z siedzibą w Iłży. 
 
Wniosek dotyczył tekstu jednolitego Statutu Międzypowiatowego Ośrodka Doskonalenia 
Nauczycieli w Radomiu z siedzibą w Iłży. Dotychczasowy statut przez wprowadzanie wielu 
zmian wynikających z przepisów normatywnych oraz rozporządzeń stał się mało czytelny.  
Poza tym MODN będzie starał się o akredytacje w Kuratorium Oświaty w Warszawie, którego 
niezbędnym załącznikiem jest statut. Dlatego należy ogłosić tekst jednolity Statutu.  
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Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie przyj ął projekt uchwały w sprawie 
ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Międzypowiatowego Ośrodka Doskonalenia 
Nauczycieli w Radomiu z siedzibą w Iłży i skierował go pod obrady Rady.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2018 
Audytora Wewnętrznego w sprawie upoważnienia pani Urszuli Molendy i pani Renaty 
Matejek do udziału w kontroli rodzin zastępczych. 
 
Uchwałą Nr 462/2018 Zarządu Powiatu Radomskiego zatwierdzono plan kontroli nad 
organizatorem rodzinnej pieczy zastępczej, rodzinami zastępczymi oraz placówkami 
opiekuńczo – wychowawczymi na rok 2018 oraz upoważniono p. Dorotę Budzyńska do 
przeprowadzenia tych kontroli. Poza tym p. Dorota Budzyńska będzie mogła przybrać do 
udziału w kontroli osoby posiadające wiedzę specjalistyczną z zakresu przedmiotu kontroli. 
Pani Dorota Budzyńska wskazała dwie takie osoby p. Urszulę Molendę i p. Renatę Matejek 
Pani Urszula Molenda jest Kierownikiem Zespołu do Spraw Rodzinnej Pieczy Zastępczej w 
Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu. Pani Renata Matejek jest pracownikiem 
socjalnym w Zespole do Spraw Rodzinnej Pieczy Zastępczej w Powiatowym Centrum Pomocy 
Rodzinie w Radomiu. Osoby te posiadają wiedzę w przedmiocie kontroli oraz znają rodziny 
zastępcze. 
Prośba o udzielenie upoważnienia dla tych osób wynika z uzgodnień z Dyrektorem 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu i związana jest z organizacją pracy 
wymienionej jednostki.   
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwały: 

• Nr 507/2018 w sprawie upoważnienia do udziału w kontroli nad rodzinami 
zastępczymi (dla p.Urszuli Molendy), stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu. 

• Nr 508/2018 w sprawie upoważnienia do udziału w kontroli nad rodzinami 
zastępczymi (dla p.Renaty Matejek), stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu.  

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2018 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidację zniszczonych, zużytych, wyeksploatowanych, nienadających się do dalszego 
użytkowania, naprawy czy też przekazania innym jednostkom składników majątkowych 
stanowiących własność Powiatu Radomskiego będących w użytkowaniu Domu Pomocy 
Społecznej w Krzyżanowicach. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na likwidację zniszczonych, zużytych, 
wyeksploatowanych,  nienadających się do dalszego użytkowania, naprawy czy też przekazania 
innym jednostkom składników majątkowych stanowiących własność Powiatu Radomskiego 
będących w użytkowaniu Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach. 
Komisja proponuje, aby składniki te  zlikwidować poprzez  zniszczenie oraz utylizację przez 
firmę TONSMEIER WSCHÓD sp. z o.o. w Radomiu.   
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 509/2018 w sprawie 
w wyrażenia zgody na dokonanie likwidacji zużytych, zniszczonych, wyeksploatowanych, 
nienadających się do dalszego użytkowania, naprawy lub przekazania innym jednostkom 
pozostałych środków trwałych stanowiących własność Powiatu Radomskiego będących w 
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użytkowaniu Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach. Stanowi ona załącznik Nr 5 do 
protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2018 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zajęcia stanowiska odnośnie 
oceny zasobów pomocy społecznej. 
 
Zgodnie z ustawą o pomocy społecznej ocena zasobów pomocy społecznej powinna być 
przestawiana Radzie Powiatu co roku do dnia 30 kwietnia.  Dokument ten jest przygotowywany 
w oparciu o analizę  lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. Obejmuje w szczególności 
infrastrukturę, kadrę, organizacje pozarządowe i nakłady finansowe na zadania pomocy 
społecznej bez względu na podmiot je realizujący. Ocena zasobów zawiera również dane 
liczbowe na temat osób i rodzin korzystających z pomocy społecznej oraz rodzajów ich 
problemów.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w 
sprawie zajęcia stanowiska odnośnie oceny zasobów pomocy społecznej i skierował go pod 
obrady Rady. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2018 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy 
Środowiskowego Domu Samopomocy Typ A,B w Jedlance na rok 2018. 
 
Wniosek dotyczył zatwierdzenia planu pracy Środowiskowego Domu Samopomocy Typ A,B 
w Jedlance na rok 2018. Plan opracowuje kierownik jednostki. Uzgadniany jest on z Wojewodą.   
Mazowiecki Urząd Wojewódzki w Warszawie poinformował o akceptacji przesłanego na rok 
2018 Planu Pracy Środowiskowego Domu Samopomocy w Jedlance.   
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 510/2018 w 
sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Środowiskowego Domu Samopomocy Typu A, B  w 
Jedlance na rok 2018. Stanowi ona załącznik Nr 6 do protokołu.  
            
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2018 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zmiany nazwy zadania „Adaptacja 
pomieszczeń w budynku po byłej pralni dla potrzeb utworzenia Podstawowej Opieki 
Zdrowotnej” na zadanie pod nazwą: „Wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej 
oraz adaptacja pomieszczeń po byłej pralni szpitalnej na potrzeby funkcjonowania 
Podstawowej Opieki Zdrowotnej w SPZZOZ – Szpital w Ił ży”. 
 
Wniosek dotyczył zmiany nazwy zadania z: „Adaptacja pomieszczeń w budynku po byłej pralni 
dla potrzeb utworzenia Podstawowej Opieki Zdrowotnej” na zadanie pod nazwą: „Wykonanie 
dokumentacji projektowo-kosztorysowej oraz adaptacja pomieszczeń po byłej pralni szpitalnej 
na potrzeby funkcjonowania Podstawowej Opieki Zdrowotnej w SPZZOZ – Szpital w Iłży”. 
Powyższa zmiana wynika z konieczności rozszerzenia zakresu prac budowlanych, które 
wcześniej nie były planowane, w związku z powyższym wymagane jest wykonanie 
dokumentacji projektowo kosztorysowej w/w inwestycji. 
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Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że szacunkowy koszt jaki pani 
dyrektor przedstawiła tej inwestycji to jest około 200.000 złotych.  Początkowo twierdziła, że 
dokumentacja nie będzie potrzebna, bo oni wszystko wiedzą. Tymczasem okazuje się, że trzeba 
wykonać dokumentację, dlatego należy zmienić nazwę zadania i wpisać wykonanie 
dokumentacji projektowo – kosztorysowej. Środki pozostają te same.     
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2018 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie opinii dokumentacji projektowej dot. 
rozbudowy skrzyżowania drogi powiatowej 3503W z drogą wojewódzką nr 733 w ramach 
inwestycji rozbudowy drogi powiatowej nr 3503W Młódnice – Jarosławice – Cerekiew – 
Radom wraz z budową ścieżki rowerowej. 
 
Wniosek dotyczył zaopiniowania dokumentacji projektowej dot. rozbudowy skrzyżowania 
drogi powiatowej 3503W z drogą wojewódzką nr 733 w ramach inwestycji rozbudowy drogi 
powiatowej nr 3503W Młódnice – Jarosławice – Cerekiew – Radom wraz z budową ścieżki 
rowerowej. 
Zespół ds. opiniowania planów zagospodarowania przestrzennego z terenu powiatu 
radomskiego przeanalizował wniosek przedłożony, przez pana Grzegorza Kowalika 
z Pracowni Projektowej RoadWay z Warszawy działającego w imieniu Powiatowego Zarządu 
Dróg Publicznych w Radomiu, w powyższej sprawie, nie wnosząc żadnych uwag tym samym 
pozytywnie go opiniując.  
 

Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 511/2018 w 
sprawie zaopiniowania dokumentacji projektowej dot. Rozbudowy skrzyżowania drogi 
powiatowej 3503W z drogą wojewódzką nr 733 w ramach inwestycji rozbudowy drogi 
powiatowej nr 3503W Młódnice – Jarosławice – Cerekiew – Radom wraz z budową ścieżki 
rowerowej. Stanowi ona załącznik Nr 7 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w 
planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2018 rok i planie finansowym zadań z 
zakresu administracji rządowej.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że zmiany dotyczą dwóch działów; 

• 852- pomoc społeczna, gdzie na wniosek p. dyrektor DPS w Krzyżanowicach przenosi 
się 3.800 złotych z zakupu materiałów na podatek od nieruchomości 543 złote i 3.257 
złotych na szkolenia dla pracowników, 

• 853 -  zespoły do spraw orzekania o niepełnosprawności. W Powiatowym Zespole ds. 
Orzekania o Niepełnosprawności wprowadza się dotacje, na zadania bieżące 
realizowane na podstawie porozumień, przekazane z powiatów: grójeckiego – 2.400 
złotych i powiatu szydłowieckiego – 1.900 złotych. Środki w łącznej kwocie 4.300 
złotych zostaną przeznaczone na wypłatę wynagrodzeń z tytułu umów zlecenia dla 
lekarzy orzeczników. 
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Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 512/2018 w sprawie 
zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2018 rok i planie finansowym 
zadań z zakresu administracji rządowej. Stanowi ona załącznik Nr 8 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2018 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zwiększenia wydatków w 
rozdziale 60014 o  2.325.000 zł z przeznaczeniem na  realizację zadania inwestycyjnego pn.: 
„3336W Wieniawa – Przytyk – Jedlińsk – przebudowa (II etap)”.    
 
Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków o 2.325.000 złotych na przebudowę drogi  Wieniawa 
– Przytyk - Jedlińsk (II etap).   
W ubiegłym roku na to zadanie został złożony wniosek o dofinansowanie w ramach Programu 
rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej. Szacunkowa wartość zadania we 
wniosku została określona na kwotę 6.027.842,06 złotych (w tym roboty budowlane 
6.021.842,06 złotych i badania laboratoryjne 6.000 złotych). Zgodnie z zasadami programu w 
budżecie powiatu na  2018 roku na tę inwestycję zabezpieczono środki  finansowe stanowiące 
wkład własny w wysokości 50% wartości zadania tj. 3.027.843 zł.  
W grudniu 2017 roku Wojewoda Mazowiecki zatwierdził listę wniosków zakwalifikowanych 
do dofinansowania w bieżącym roku. Dofinansowanie otrzymało 20 powiatów.   
Wniosek powiatu radomskiego znalazł się na 22 pozycji. Zgodnie z komunikatem Wojewody 
Mazowieckiego oszczędności powstałe w trakcie realizacji inwestycji w 2018 roku 
przeznaczane będą na dofinansowanie kolejnych zadań ujętych na ostatecznej liście 
rankingowej. W chwili obecnej już wystąpiły oszczędności w wysokości ok. 1.164.481 złotych. 
Istnieje zatem szansa, że powiat radomski otrzyma w bieżącym roku dofinansowanie do 
realizacji przebudowy drogi. Warunkiem otrzymania i rozliczenia takiego dofinansowanie jest 
realizacja zadania w 2018 roku w zakresie określonym we wniosku.  

Na w/w zadanie zostało ogłoszone postępowanie przetargowe. Złożone zostały 4 oferty 
a cena najkorzystniejszej to 5.346.217,95 zł. Wartość badań laboratoryjnych niezbędnych do 
prawidłowej realizacji inwestycji oszacowano na kwotę 6.000 złotych. W związku z tym 
całkowity koszt przebudowy drogi wynosi 5.352.217,95 złotych i przewyższa o 2.324.374,95 
zł. środki finansowe zabezpieczone w budżecie na realizację powyższego zadania. Cena 
zadania po przetargu jest niższa o 675.624,11 zł od szacunkowej wartości zamówienia 
określonej na etapie przygotowania wniosku o dofinansowanie w ramach PRGiPID (tj. 
6.021.842,06 zł.). W przypadku przyznania nam dofinansowania w ramach PRGiPID wysokość 
dotacji zostanie proporcjonalnie zmniejszona i wyniesie 2.676.108 złotych natomiast nasze 
środki winny być zabezpieczone w wysokości 2.676.109,95 zł.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że jest szansa na otrzymanie 
dofinansowania z tego programu, ponieważ większość z tych 20 zadań, które zostały 
zakwalifikowane do dofinansowania jest już rozstrzygniętych. W chwili obecnej są już 
oszczędności w wysokości ok. 1.164.481,00 złotych. Zasada w „schetynówkach” jest taka, że 
jeśli zadanie pójdzie taniej, to oszczędność z tego zadania wraca do Wojewody i przekazywana 
jest na kolejne zadania ujęte na ostatecznej liście rankingowej. Dwa powiaty unieważniły 
przetargi, ponieważ brakowało im bardzo dużych kwot do rozstrzygnięcia przetargów. Być 
może zrezygnują one z tego programu. Warunkiem otrzymania i rozliczenia takiego 
dofinansowanie jest realizacja zadania w 2018 roku w zakresie określonym we wniosku.  
Ale może być również taka sytuacja, że nie dostaniemy nic i wtedy to zadanie zostanie 
sfinansowane z własnych  środków. Temat jest poważny. Pani dyrektor Chojnacka proponuje, 
żeby przetarg rozstrzygnąć i dołożyć brakującą kwotę i zaryzykować, bo uważa, że jednak to 
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dofinansowanie z tego programu otrzymamy. Dodał, że dyrektor Chojnacka dzwoni do 
powiatów, które są przed nami na tej liście i próbuje sondować, co będą robić. Są powiaty, 
które tak źle oszacowały wartość swoich zadań, że przetargi idą dwa razy drożej. Zatem jest 
szansa, że zrezygnują z realizacji tych zadań, bo musieliby dołożyć bardzo dużo pieniędzy.   
  
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że mamy ponadplanowe dochody. 
Dostaliśmy w tym roku refundacje środków  za drogi, które robiliśmy w ramach PROW-u, tj. 
Sucha – Męciszów i Walentynów – Tomaszów. Jest to kwota 2.298.709 złotych.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel pochodzić będą z ponadplanowych dochodów w 
wysokości 2.298.709 złotych, a pozostała kwota ze zmniejszenia rezerwy ogólnej powiatu tj. 
26.291 złotych.   
 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad - Sprawy różne.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  zapoznał członków Zarządu z:  

• postanowieniem Starosty Radomskiego nr 784.2018 z dnia 10 kwietnia 2018 r. w 
sprawie sprostowania z urzędu omyłki w decyzji Nr 156.2018 z dnia 25 stycznia 2018 
r. zatwierdzającej projekt budowlany branży drogowej i udzielającej zezwolenia na 
rozbudowę części drogi relacji Taczówek – Taczów – Milejowice wraz z budową 
ścieżki rowerowej na terenie gminy Zakrzew,  

• pismami (10 sztuk) Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości, znak 
GKN-II.683. od Nr 117 do Nr 126.2018.AM  informujące o wszczęciu postępowania w 
sprawie wydania decyzji o ustaleniu wysokości należnego właścicielom odszkodowania 
za grunty przejęte przez powiat na potrzeby rozbudowy części drogi powiatowej 
Taczówek – Taczów – Milejowice wraz z budową ścieżki rowerowej w 
miejscowościach Gulin, Gulinek, Kozinki, Mleczków, Nieczatów, Taczów i Wola 
Taczewska gmina Zakrzew.  

 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że z dyrektorami naszych Szpitali 
został ustalony pewien tok postępowania a mianowicie, że wnioski w istotnych sprawach 
najpierw są omawiane zanim zostaną wprowadzane na Radę Społeczną, czy na Zarząd, żeby 
potem nie byli zaskakiwani. Dyrektorzy to zaaprobowali, po czym wpływa pismo od pani 
dyrektor Szpitala w Iłży o 100.000 złotych na trzy dokumentacje tj.:  na adaptację budynku po 
byłej pralni na potrzeby POZ - 20.000 złotych, na remont Pediatrii z dobudowaniem windy 
50.000 złotych i na zaadoptowanie pomieszczeń nad obecnym ZOL-em na potrzeby 
administracji – 30.000 złotych. Ponieważ w trakcie dyskusji uzgodnili, że będzie tylko zmiana 
nazwy zadania bez zwiększania środków na dokumentację (chodzi o adaptację budynku po 
pralni na potrzeby POZ), więc pani dyrektor przysłała następne pismo z prośbą o środki w 
wysokości 80.000 złotych na pozostałe dwie dokumentacje. Mamy nieruszony Blok 
Operacyjny i Oddział Chirurgiczny, które będą kosztować około 4,5 mln złotych a dyrektor już 
mówi o Pediatrii. Zapytał, z czego to wynika, poprosił o szersze wyjaśnienia. Pani dyrektor nie 
poinformowała. co ma być w ramach tych dokumentacji robione. Jest tylko krótka informacja, 
że jest to dokumentacja i oczywiście koronnym argumentem jest rozporządzenie, które obliguje 
nas do spełniania warunków.   
 W trakcie rozmowy wychodzi na to, że Pediatria jest ważniejsza, bo przynosi przychody 
i najpierw należy wykonać Pediatrię, a Blok Operacyjny i Chirurgię to się później zrobi.  
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Poprosił panią dyrektor o przelanie na papier harmonogramu zadań, poczynając od tych 
najważniejszych. Do tej pory miał wiedzę taką, przynajmniej poprzedni dyrektor tak mówił, że 
dla Szpitala „być albo nie być”, to jest Blok Operacyjny i Oddział Chirurgii. Tak naprawdę to 
Blok Operacyjny, bo Chirurgia zostanie przeniesiona na parter, ponieważ  na IV piętrze nie 
mieszczą się i Oddział i Blok. Żeby nowy Blok spełniał wszystkie warunki czystego ciągu, 
brudnego ciągu, sal, wybudzeń, magazynków, brudnych, czystych, to nie ma już miejsca na 20 
łóżek chirurgicznych, dlatego powstała taka myśl, projekt, żeby na parterze zorganizować sale 
Oddziału Chirurgicznego.  
W harmonogramie, który przysłała pani dyrektor tych pozycji jest już 6. Od maja do sierpnia 
tego roku jest do zrobienia POZ-et po byłej pralni. Dodał, że POZ zaczął działać przy Szpitalu  
po świętach. Umówił się z panią dyrektor, że na sesję przedstawi ilu pacjentów jest zapisanych 
i ilu zostało przyjętych. Są jakieś perturbacje z lekarzami, pani doktor, która była przyjęta pod 
kątem prowadzenia POZ już nie pracuje od 7 kwietnia. Pani dyrektor jakoś sobie tam radzi. 
Drugim zadaniem jest modernizacja Pediatrii z montażem windy szpitalnej. Koszt szacunkowy 
to 600.000 złotych. Źródłem finansowania są środki Starostwa. Termin realizacji czerwiec – 
grudzień tego roku.  Następne zadanie to modernizacja i prace różne na Dziale Ginekologiczno 
– Położniczym z Opieką na Noworodkiem. Wstępna wartość zadania to 200.000 złotych. 
Środki Starostwa. Czas realizacji od czerwca do grudnia 2018 roku. Następnie jest przebudowa 
Bloku Operacyjnego  i Chirurgii. Koszt 4,424 mln złotych. Inwestycja ta rozłożona jest na dwa 
etapy. Pierwszym etapem byłaby modernizacja Oddziału Chirurgii na parterze. Pani dyrektor 
nie podzieliła kosztów remontu Bloku i Oddziału. Okres realizacji 2018/2019. Z tego co wie, 
Chirurgię chciałaby zrobić w tym roku. Środki Starostwa. Natomiast Blok 2019/2020. Środki 
finansowe pod znakiem zapytania. Następne zadanie to adaptacja pomieszczeń nad ZOL-em, 
które wyszacowała na 200.000 złotych. Środki własne Szpitala.  
Dodał, że pani dyrektor ogłasza przetarg na wydzierżawienie pomieszczeń i sprzętu 
laboratoryjnego, chce zawrzeć umowę na okres do 3 lat i chce z góry wziąć pieniądze. 
Praktykuje się na kwartał, na miesięczne opłaty, natomiast jeśli mówimy o 3 latach, to jest 
pytanie, czy na etapie przetargu ktoś nie zaskarży tego, bo to może być ograniczenie 
konkurencji. Bo trzeba być mocnym finansowo żeby zapłacić za 3 lata z góry za dzierżawę. 
Szacuje dochód na 200.000 złotych. Może to się przełożyć na koszty badań laboratoryjnych, za 
które zapłaci Szpital.  
 Kolejnym szóstym zadaniem jest ponowienie prośby o zakup kamery RTG. Kwota 
73.000 złotych. Wie od pani dyrektor, że ten sprzęt jest już w Szpitalu. No i teraz jest problem, 
bo my nie daliśmy pieniędzy na jego zakup. Weryfikował, czy ten sprzęt w szpitalach jest 
potrzebny, czy nie. Powiedziano mu, że jeśli jest, to rzadko się go używa. Przypomniał, że 
zgodzili się na zakup jakiejś części do lampy, która kosztowała ponad 50.000 złotych. A zakup 
kamery odłożyli jako niezasadny. Ale dzisiaj mają problem, bo ktoś dostarczył kamerę do 
Szpitala i oczekuje zapłaty. I jest presja żeby dać pieniądze. Gdyby to było potrzebne to przez 
5 lat nie byłoby niesprawne.  Pani dyrektor argumentuje to tym, że teraz ma lekarza, który chce 
z tego korzystać. Zatem poprosił, aby przedstawiła ile tych zabiegów się odbywa i czy są 
opłacalne dla Szpitala.  
 Następnie przypomniał, że Zarząd zobowiązał panią dyrektor do wyjaśnienia dlaczego 
został odrzucony wniosek z przyczyn formalnych.  I dzisiaj to wyjaśnienie do niego trafiło. 
Wyjaśniła, że powstał problem, ponieważ priorytetem dla SPZZOZ Szpitala w Iłży była 
realizacja inwestycji polegającej na przebudowie i modernizacji itd.  Z jednej strony mówi o 
priorytecie jakim jest modernizacja Bloku a z drugiej strony pokazuje w harmonogramie, że 
ważniejsza jest Pediatria. Napisali pismo, aby pani dyrektor przybliżyła problemy Pediatrii, bo 
jak zaglądamy do Programu Dostosowawczego, to tam są rzeczy do zrobienia typu  poszerzenie 
futryn. Jak byli tam w listopadzie to mówiono, że dzisiaj się czasy zmieniają i dobrze byłoby, 
żeby to nie były pokoje 4 osobowe dla dzieci, tylko może 2 osobowe z możliwością, żeby rodzic 
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spał przy dziecku, co wymaga pewnych robót adaptacyjnych. Nikt nie kwestionuje tego, żeby 
to robić, ale trzeba też patrzeć przez pryzmat możliwości finansowych. Gdyby szerokość futryn 
miała wykluczyć Dział Pediatrii to by to robili natychmiast. Nikt by z tym nie dyskutował. Ale 
tu się próbuje robić absolutnie coś innego, coś na pokaz. Może i dobrego dla ludzi, tylko 
musimy się zmierzyć z tym, czy jesteśmy w stanie finansowo udźwignąć remont Pediatrii i 
modernizację Bloku Operacyjnego, który jednak jest najważniejszy. Sanepid jeszcze się nie 
określił co z funkcjonowaniem Szpitala. Miało być  do 31 grudnia, dzisiaj mamy 13 kwietnia. 
Jeszcze dzisiaj donosili dokumenty, jakie Sanepid wymaga od Szpitala w Iłży. Lada dzień się 
okaże na jakich warunkach będzie zgoda na funkcjonowanie Szpitala.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka stwierdził, że na zakup kamery nie wyrazili zgody, a 
urządzenie zostało sprowadzone do Szpitala. Zapytał, na jakiej podstawie, przecież na zakupy 
inwestycyjne muszą wyrazić zgodę.   
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas odpowiedział, że jeżeli Szpital zakupywałby z 
własnych środków, to chyba nie musi mieć od nich zgody.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka stwierdził, że jeżeli Zarząd nie wyraził zgody na zakup tej 
kamery to był sygnał dla dyrektora, poza tym nigdy nie udowodniła, że jest ona potrzebna. Tak 
było na Radzie Społecznej i na Zarządzie. A teraz chce pieniądze na ten sprzęt od Starostwa. 
Mogła poprosić o ponowne przeanalizowanie tego zakupu z odpowiednią argumentacją. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas stwierdził, że pani dyrektor nie  napisała o tym, że 
kamera jest w Szpitalu Napisała tylko, żeby sfinansować ten zakup.  
Co do odrzucenia wniosku z przyczyn formalnych. Jeśli chodzi o te uchybienia, które były 
zrobione przez firmę, były one do poprawienia, to nie stanowiło problemu. Tak wynika z 
wyjaśnień, które dzisiaj otrzymał, kluczowym w tym wszystkim był brak zakupów urządzeń i 
wyposażenia. Brak tych zakupów eliminował wniosek i od tego nie ma odwołania.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk stwierdził, że oni ciągle domagali się od pani 
dyrektor dwóch podstawowych rzeczy a mianowicie strategii działania, z której wynikałoby co 
w pierwszej kolejności chce robić, zwłaszcza jeśli chodzi o inwestycje, bo one wymagają 
pieniędzy od nas. Mamy 2 mln złotych, które przeznaczone są na ten Szpital z konkretna nazwą, 
ale zmiana nazwy zadania nie jest problemem. Ale to musi wynikać  z pewnej strategii, którą 
pani dyrektor chce realizować. Powinna ona uwzględniać priorytety, którymi są na pewno 
warunki stawiane przez Sanepid, co do dalszego funkcjonowania Szpitala. Bo jeśli Szpital 
będzie miał postawiony warunek, że mają wykonać Blok, albo Chirurgię, albo coś innego, to 
muszą brać to pod uwagę. Wtedy pieniądze będą użyte na priorytetowe sprawy. Dalego 
domagają się opracowania strategii, tych priorytetów. Jeżeli zostanie złożony wniosek o zakup 
lampy, czy innego sprzętu, to będą się nad tym zastanawiać. Mają wolną rękę jeśli chodzi o 
zgodę na zakup tej lampy. To, że może być problemem dla pani dyrektor fakt, że nie dostanie 
pieniędzy a lampa już jest, to już sprawa pani dyrektor.  Dodał, że czeka ich rozmowa przed 
sesją dotycząca oceny przez Zarząd powodów, dla których wniosek został odrzucony. Do  
odpowiedzi, którą usłyszeli muszą się ustosunkować, bo jeśli uważają, że zostały popełnione 
błędy przez dyrektora i przez to przepadł ten wniosek, to będą musieli wyciągnąć 
konsekwencje. Zatem oczekują przedstawienia konkretnych odpowiedzi dyrektora na ich 
uwagi, a czy to wystarczy, czy nie to jest kwestia oceny Wydziału, czy nadzoru. Drugą rzeczą 
jest strategia, na którą czekają, bo ona jest  ważna, bo pieniądze są do wykorzystania.   
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Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk poinformował, że 
zwrócił się do nas ponownie producent V-Film z Wrocławia o wsparcie produkcji filmu pt. 
„Klecha” o księdzu Kotlarzu.  Zwrócił się do nas ponownie, ponieważ pierwsze zgłoszenie było 
na jesieni zeszłego roku, po drugie było pytanie na sesji na które pan Starosta odpowiedział, że 
rozważamy taką możliwość, że jest wola żeby dofinansować. Proszą nas o 100.000 złotych. 
Oczywiście informują nas jaką akcję promocyjną będziemy mieli, gdzie będzie premiera, że 
również w Radomiu, kto wsparł a są nazwiska pierwszych osób w kraju łącznie z Prymasem. 
Wsparł ideologicznie, nie finansowo. Elementy promocyjne to: informacja o filmie Klecha i o 
sponsorze Starostwo Powiatowe w Radomiu, telewizyjne programy informacyjne, magazyny 
kulturalne i filmowe, radiowe programy informacyjne radiowe magazyny kulturalne i filmowe 
prasa codzienna, tygodniki, portale internetowe, strona internetowa filmu, reklama internetowa 
filmu, reklama zewnętrzna, reklama w kinach, ulotki reklamowe, projekcje zwiastuna, pokazy 
specjalne, uroczysta prapremiera filmu 17 października 2018 r. uroczysta premiera filmu 
Warszawa, Łódź, dystrybucja filmu w kinach wielosalowych, dystrybucja w jednosalowych, 
na płytach DVD logo Starostwa Powiatowego.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że w budżecie jest zaplanowane 5.000 
złotych na ten film. Te pieniądze są ujęte w rozdziale dotyczącym promocji powiatu.  
 
Członkowie Zarządu po przeprowadzonej dyskusji stwierdzili, że jest to sprawa do 
przemyślenia.  
 
Członek Zarządu Marek Jarosz poruszył sprawę przejętych nieruchomości po gospodarstwie 
pokazowym przez CKZiU w Chwałowicach. Budynki są w części poniszczone i trzeba je 
wyremontować, poza tym trzeba kupić sprzęt, kombajn, w związku przejęciem tam gruntów. 
Poruszył jeszcze sprawę dowozu uczniów do naszych szkół i ewentualnego uruchomienia 
internatu przy LO w Iłży od przyszłego roku.   
 
Więcej spraw nie zgłoszono.  
 
Ustalono, że kolejne posiedzenie Zarządu odbędzie się 23 kwietnia br. o godz.14.00.     
      
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 120 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz.14.10. 
 
 
Protokołowała: 
 
Alicja Dąbrowska 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Mirosław Ślifirczyk……………………..                      

 
2. Wicestarosta -  
Leszek Margas….………………………..                         
 
3. Członek Zarządu –  
Marek Jarosz……………………………                               
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4. Członek Zarządu –  
Adam Siczek …………………………..                               

 
5. Członek Zarządu - 
Henryk Słomka…………………………                                

 
Sekretarz Powiatu – 
Renata Mazur ………………………….                                  

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska……………………….                           


